
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 2. december 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 184
Hvordan forholder ministeren sig til de socialdemokratiske borgmestre, der mener, at
kommunerne har mulighed for at modtage et mindre antal børn fra Morialejren, jf. drøftel-
serne under besvarelsen af forespørgsel F 2?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rosa Lund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rosa.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Christian Rabjerg Madsen
formand
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